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Interpelacja w sprawie siłowni w budynku os. Szkolne 27 

Szanowny Panie Prezydencie, 

W  budynku na os. Szkolnym 27 znajdują się olbrzymie piwnice, będące dawniej schronem  

i kuchnią szkolną. W jednej z piwnic MOPS urządził siłownię. Proszę o informacje 

potwierdzenia takiego zadania. W jakim terminie zostało zrealizowane zadanie? Jakie były 

koszty?  

Istnieje obawa że,  kiedy lokal zasiedlą urzędnicy – siłownia straci rację bytu. 

Pomieszczenia kuchenne od lat stoją niewykorzystane. Pozostawienie szkoły w budynku 

stwarza możliwość wykorzystania i adoptacji pomieszczeń  na warsztaty szkolne dla kucharzy 

i cukierników. 

Z poważaniem 

Agata Tatara 

 


